

方叔華神父榮獲第二屆「香港無名英雄獎」



扶康會創辦人之一兼神師方叔華神父早前榮獲由國際扶輪3450地區所頒發的「香港無名英雄獎」。頒獎典禮於5月5日假富豪香港酒店舉行，本會會長葉恩明醫生JP及董事局委員陪同方神父出席，見證方神父獲獎的重要時刻。

方神父於1967年隻身來港傳教，其後創辦「扶康會」。方神父貫徹始終、努力不懈地服務殘疾人士，把「希望」帶給智障成人家庭。

「香港無名英雄獎」目的是表揚在社區服務中表現傑出、默默貢獻的無名英雄，並幫助更多有需要人士受惠於無名英雄的人道工作。

Fr. Giosuè BONZI Was Awarded the 2nd "THE ONE HK 2016"

Fr. Giosuè Bonzi, one of the founders of Fu Hong Society as well as spiritual advisor, was awarded "THE ONE HK" by Rotary District 3450. On 5 May 2016, the Award Presentation 2016 was held at Regal Hongkong Hotel. Dr. IP Yan-Ming, JP, President of the Society and Office Bearers of the Society accompanied Fr. BONZI and witnessed the momentous moment.

In 1967, Fr. BONZI came to Hong Kong alone to preach. Ever since he founded Fu Hong Society in 1977, Fr. BONZI has been serving the disabled, especially persons with severe intellectual disabilities, consistently with determined efforts. Fr. BONZI surely brings "hopes" to those families in need.

"THE ONE HK" seeks to find and honor unsung heroes, who are serving the community with outstanding performance. It aims to help more persons in need to benefit from the community works and spirit of the unsung hero.



「展才設計」嘉獎禮2016

香港理工大學「展才設計」嘉獎禮2016於3月19日假唯港薈酒店舉行。此活動提供機會給大學學生、長者及殘疾人士，共同參與時裝設計，藉此促進傷健共融。而扶康會有幸成為七大協辦機構之一。本會總幹事陸慧妍女士更獲大會邀請作為主禮嘉賓，與政務司司長林鄭月娥女士及其他機構代表一起主持開幕儀式。

本會毅信之家服務使用者周善及葵興職業發展中心服務使用者李智光的作品成功從200多份作品中脫穎而出，成為20件嘉許作品之其中兩件。他們親身上台領獎，更化身為模特兒，以行動表現如何用「衣服」來傳達共融信息。

"Youreable Fashion Design 2016" Award Presentation Ceremony

The Award Ceremony of "Youreable Fashion Design 2016" was held at Hotel Icon on 19 March 2016 and organized by The Hong Kong Polytechnic University. The aim of the activity is using clothes as a media, providing a chance for students, elderly and persons with disabilities to cooperate and design together, promoting the idea of social inclusion. To support this meaningful event, besides being one of the seven co-organisers, Ms. Becky LUK, Executive Director of Fu Hong Society, was invited as an officiating guest, joining the opening ceremony with Mrs. Carrie LAM GBS, JP, the Chief Secretary for Administration.

The event attracted 200 participants and 20 works were selected for the awards. It is our honour that two of our service users' works were outstanding from others and awarded in the Ceremony. They were Chow Sin from Ngai Shun Home and Li Chi Kwong from Kwai Hing Vocational Development Centre. They had an opportunity to wear their clothes and performed on the stage, presenting their works in front of the public and promoting how to use "clothes" to show the message of inclusion.

